
   

Årsmöte för 2018 

Svensk Ortopedisk Gipsteknikerförening 2019-09-30 
Sunderbyns sjukhus, Luleå 

 
Närvarande: Gunilla Palmberg, Marco Johansson, Mainy Lingehed, Camilla Grip, Christina Rothoff , Annhelene 

Dahlgren, Anne Liikala, Malin Örnwall, Martin von Wirén, Camilla Öztan, Peter Roos, Eva Biberg, Claes Noré, 

Mats Johansson, Ann-Sofi Van Brakel, Helén Nilsson, Monica Fredriksson, Anna Jägenstedt, Sara Yazarloo, 

Aster Hadgue, Liselott Sköldin Söder, Lena Fahlström, Kenneth Elmquist, Ida Svensson, Rima Masla, Catrin 

Sjölander, Sisko Jalkanen Ahlholm, Monica Lundqvist, Marina Lindberg, Åsa Sandelin, Christina Holmén, 

Hanna Wiseby, Marie Lorentzson, Sarah Sederström, Erica Thid, Ninos Genc, Fredrik Karlsson, Madelaine 

Rechenberg, Monica Alfredsson, Amanda Leijon, Gunilla Stålvant-Bergman, Jane Ölvestad, Maria Sjöström, 
Thomas Dolve, Johnny Rosberg, Ingvar Andersson, Anna-Karin Krusefeldt, Jennie Andersson, Jessica Olsson, 

Maria Rundgren, Susanne Rydén, Tommy Åkesson, Birgitta Persson, Camilla Jönsson, Marie-Louise Roos, 

Johanna Bellio, Linda Ahlm, Cecilia Johansson, Madelene Pettersson, Hjördis Nilsson, Helen Nyberg, Petra 

Brodin, Sara Malmström, Åsa Hellberg, Peter Harrysson, Carola Ahlin, Eivor Johansson, Britt-Marie 

Lundström, Christel Memeti, Maria Ström, Eva Carlberg, Izaac Stålhammar, Jennie Andersson, Meta Uddnäs, 

Helena Östman, Carina Lundmark, Åsa Westman. 

 

§1 36:e årsmötet öppnas av ordföranden Marco och han frågar om mötet kallats enligt stadgarna, 
vilket godkänns. 

 

§2 Dagordningen, som skickats via e-post till alla medlemmar, godkänns. 
 

§3 Till ordförande för mötet väljs sittande dvs Marco Johansson. 

 Till sekreterare för mötet väljs sittande dvs Mainy Lingehed.  

 
§4 Till justeringsmän och rösträknare väljs Eva Biberg och Camilla Memeti. 

 

§5 Verksamhetsberättelsen för år 2018, som skickats via e-post till alla medlemmar, godkänns.  
 

§6 Kassör Gunilla Palmberg läser upp den interna revisorns revisionsberättelse där Rut Sloberg 

skriver att räkenskaperna är i sin ordning och ekonomin i föreningen är god. Rut Sloberg 
föreslår ansvarsfrihet för styrelsen.  

 Den externa revisorns balans- och resultaträkning har skickats via e-post till alla medlemmar. 

Gunilla förklarar den stora summan för förbrukningsmaterial. Det är broscherna + 

stansverktyget till dem som är den största kostnaden där. 
 

§7 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018.  

 
§8 Rapporter och förslag från styrelsen: Marco presenterar uppdaterade stadgar för TA-fonden som 

godkänns.  

  

§9 Inga rapporter från förtroendevalda.  
  

§10 Inga motioner har inkommit.  

 
§11 Medlemsavgiften beslutas till 100 kronor (oförändrad).  

 

§12 Ersättning till de förtroendevalda beslutas till 998 kronor (oförändrad) för styrelsens medlemmar 
och medlemsavgiften (100 kronor, oförändrad) till alla förtroendevalda och styrelsemedlemmar.  

 

§13 Val av ledamöter i styrelsen på 2 år: omval av Marco Johansson och Gunilla Palmberg , nyval 

av Jessica Olsson. Anders Johansson och Mainy Lingehed har 1 år kvar. 
  



   
§14 Val av intern revisor och suppleant på 2 år. Revisorsuppleant på 2 år: omval av Anna-Karin 

Krusefeldt. Rut Sloberg (ordinarie) har 1 år kvar. 

 

§15 Val av valberedning. Mikael Norin har slutat. Nyval av Benjamin Lindahl, Nordicare, på 2 år, 
omval på 2 år av Britt-Marie Lundström och Eva Carlberg (suppleant).  

 Anders Larsson och Helena Östman har 1år kvar. 

 

§16 Val av internationell sekreterare och suppleant på 2 år. Omval av Per Flink till suppleant på 2 år.   
Marcus Pamnér (ordinarie) har 1 år kvar.  

  

§17 Höstkonferens och årsmöte 2020 blir i Jönköping.  
 Redan nu får vi också klart med ort för 2021: Sundsvall och 2022: Helsingborg.  

   

§18 Övriga ärenden.   
 - Önskemål om deltagarlista till konferensen via e-post. Kan behövas godkännande vid anmälan 

pga GDPR, förslag om "kryssruta" . 

 - Önskemål om ett formulär på hemsidan för att söka pengar från TA-fonden. Styrelsen kommer 

att tala med hemsidans administratör om detta. 
 - Önskemål om att få material/åhörarkopior från föreläsningar på mötet på USB-sticka. Kanske 

något som "We are splendid" (företaget som sköter konferensen) kan hjälpa till med? 

 - Flera "nya" gipstekniker saknar välkomstbrev från SOGF. (De skrev upp sig på en lista på  mötet. Vid 

kontroll som gjorts efter årsmötet visar det sig att det har skickats välkomstbrev, som e-post, till dem. De kommer att 
få en kopia på det meddelandet). 

  
§19 Mötet avslutas.  

 Marco tackar alla deltagare och avslutar mötet. 

 
 

 

 

 

...........................................................  ………………………………… 
Marco Johansson, ordförande  Mainy Lingehed, sekreterare 
 

 

 

      
Justeras:    Justeras: 

 

 
 

...........................................................  ........................................................... 
Eva Biberg    Christel Memeti 
 

 


